
IZ KRAJEVNIH SKUPNOSTI

KS Besnica
• Ukinjena poštna enota

1. 11. 1986jePodjetjezaPTT
Promet, TOZD PTT Ljubljana,
y soglasju z IS Sob Ljubljana
Moste zaprio ptt enoto 61277
Prežganje. Urad je biJ v privatni
hiši. Iast Feliksa Skulja. Podjetje
za PTT promet navaja kot vzrok
za ukinitev enote slabe prostore,
poleg tega pa namerava lastnik
stavbo v prihodnjem letu podre-
ti. Najvažnejši argument, s kate-
rim utemeljuje pošta svojo odlo-
čitev pa je premajhen promet, ki
ga je enota ustvarjala.

Predsedstvo KK SZDL Be-
snica je ocenilo nastali položaj in
je na podlagi dopisa Podjetja za
PTT promet. TOZD PTT Ljub-
ljana sklenilo, da KK SZDL Be-
snica. skupno z novoustanovlje-
nim iniciativnim gradbenim od-
borom, prične s pripravami za
dograditev prizidka, v katerem
bopoštni urad. Do tedaj pa mora
Podjetje za PTT promet oprav-
Ijati delo v takem obsegu, da ne
bodo motene dostava in druge
ptt storitve. Tak je bil tudi zak-
Ijuček razgovora med pred-
stavniki KS in pošte, saj so
poudarili, da se kvaliteta storitev
ne sme poslabšati, začasno bodo
spremenili samo poslovanje.

• Divjega odlagališča ne bo več
Konec meseca novembra se je

predstavnik KS udeležil razgo
vora s predstavniki vseh strokov-
nih in drugih organizacij, ki so-
delujejo pri sanaciji vodovoda
Litija—Šmartno.

Da bi obvarovali vodni vir
Reka-gozd, kjer je prišlo do one-
snaženja pitne vode (kot glavni
onesnaževalec pa je osumljeno
divje odlagališče v Velikem Tre-
beljevem), je občina Litija v so-
delovanju s Komunalno skup-
nostjo organizirala v mesecu no-
vembru odvoz smeti z odlagališ-
ča. Smeti so deponirali na mest-
no odlagališče v Ljubljani.

Na razgovoru so bili sprejeti
predvsem naslednji sklepi in
mgotovitve:

— izdelati je treba program
sanacije vodovodnega sistema
Litija—Šmartno; prioritetna na-
lloga je sanacija vodnih virov v
Reka-gozdu ter namestitev klori-
matorjev. v programu sanacije pa
Jje treba predvideti tudi bioindi-
kator.

— zaradi izrabljenosti dela
vodovodnega omrežja v Litiji in
Šmartnem ne izključujejo vod-
nih virov v Reka-gozdu, kjer bi
zaradi motenj v oskrbi z vodo v
omrežju prihajalo do podtlakov,
ki lahko povzročijo dodatno
onesnaženje v omrežju.

— občinska skupščina Lj.
Moste-Polje mora skupno s KS
zagotoviti organiziran odvoz
smeti (kontejnerji), da divjega
odlagališča, ki bo očiščeno, ne bo
več.
L V zvezi z zadnjim sklepom je
lupravni organ občine zagotovil
fereko komunalne skupnosti
Kjubljanskih občin, da bo KSLO
predstva za praznenje zabojni-
jkov nakazala namensko krajevni
pkupnosti. ker bi drugače takojš-
Inja realizacija sklepa izvršnega

sveta hudo bremenila tinančna
sredstva krajevne skupnosti.

Tako je Komunalno podjetje
Ljubljana na območje Velikega
Trebeljevega postavilo dva za-
bojnika (v velikosti 7m3) za
odvoz odpadkov. Zabojniki so
sicer začasna rešitev — do
uvedbe rednega odvoza komu-
nalnih odpadkov v celotni kra-
jevni skupnosti (predvidoma v
drugi polovici 1987).
• V mesecu novembru je bil
opravljen tehniški prevzem ka-
belskega telefonskega omrežja
Besnica

Krajani so se že pred desetlet-
jem odločili za razširitev telefon-
skega omrežja. ki jebildotlejle v
Besnici, po eno telefonsko šte-
vilko pa sta premogli vasi Prež-
ganje in Veliko Trebeljevo.
Glede na dejstvo, da je krajevna
skupnost s svojim programom
vedno izpadla iz planov PTT, so
se krajani po napeljevanju
omrežja v vaseh Vnajnarji, Ga-
berje, Janče, Tuji grm, Zgornja
Besnica in Javor (v teh vaseh je
bilo le po nekaj telefonskih šte-
vilk) v Ietu 1984 odločili, da s
svojimi sredstvi razširijo telefon-
sko omrežje po vseh vaseh. Po
sklenjenem sporazumu v marcu
1985 med KS Besnica in PTT je
Podjetje za PTT promet v letu

1985 namestilo kabelsko avto-
matsko telefonsko centralo v
Zgornjo Besnico.

Ustanovljen je bil telefonski
odbor, v katerem so bili zastop-
niki iz vseh vasi. Takoj so pričeli
delati.

Od zamisli pa do realizacije
projekta je poteklo pravzaprav
precej časa, vendar je treba

upoštevati objektivne težave. V
letu 1985 so nas pestile težave z
dobavo kablov, v letošnjem letu
pa se je zavlačevala sama grad-
nja. Trenutno izvaja dela pri-
klopa Podjetje za ptt promet,
vendar so krajani nezadovoljni,
saj zagotavljajo, da bi dela Jahko

potekala hitreje. Kljub zagotovi-
lom pošte, da bodo v primeru
ugodnih vremenskih razmer
izvršili priključitev naročnikov
do konca leta, kot je predvideno
po terminskem planu, je že sedaj
jasno, da bo pošta opravl jala pri-
klppe še v prihodnjem letu; kra-
jevna skupnost pa bo v spomla-
danskem mesecu še bandažirala
drogove (dodatna zaščita po ptt
predpisih).

Največ zaslug za nemoien
potek del na trasi ima nedvomno
tajnik telefonskega odbora Ma-
tej Božič, ki je opravil več sto
prostovoljnih urza koordinacijo
med KS in izvajalcem del. V
imenu sveta KS se mu na tem
mestu zahvaljujemo za nese-
bično pomoč, vso pohvalo pa za-
služijo tudi Andrej Žontar, Mar-
jan Kozamernik in Franc Bučar,
za koordinacijo med KS in Elek-
tronabavo pa zasluži pohvalo
tudi Leopold Mencinger. Svet
KS se nadalje zahvaljuje vsem
članom telefonskega odbora in
krajanom, ki so po svojih močeh

sodelovali pri gradnji omrežja.
BOJAN JERLAH

Razčlenjena vrednost objekta znaša:
dinarjev

— kabli 18.437.924
— prevoz kablov 95.600
— transiranje in postavljanje drogov, sicer 4.757.267
— dodatno delo (temeljitve), material 2.839.574
— ureditev de1 — križanje z daljnovodi 38.436
— dovoljenje Cestnega podjetja 3.01 I
— izvajanjepreostalih del po pogodbi 17.250.434
— opravljene ure krajanov (10976 ur a 1.000) 10.976.000
— prispevek naročnikov, drogovi (791 kom. x4.000 din) 3.164.000
SKUPAJ 57.562.266


